



Protokoll medlemsmöte, 2024.  
Hjo Brukshundklubb 2024-04-18, kl. 19.00.

- §1 Mötets öppnande**  
Mötet förklarades öppet kl. 19.06
- §2 Fastställande av röstlängd (Närvarolista)**  
Röstlängden fastställdes.
- §3 Val av två protokolljusterare tillika rösträknare**  
Joakim Sjöhem och Christina Laage valdes till justerare och rösträknare.
- §4 Fråga om mötets stadgeenliga utlysande**  
15/3 Gick kallelsen ut på mejl via membersite och utlagt på Facebook.  
17/3 Gick kallelsen ut på hemsidan.  
Mötet beslutar att kallelse till mötet utlysts enligt stadgarna.
- §5 Fastställande av dagordning**  
Dagordningen fastställdes efter justering att lägga till punkt 5B.
- § 5B Beslut**  
- Mötet beslutar att ha en städdag den 16 Maj kl.18.00  
- Mötet beslutar att sammankallande i fastighetskommittén kontaktar kommunen ang. det nedblåsta trädet och gräset på apellplanen efter grävning.
- § 6 Rapporter med diskussioner**
- a) Ordförande**  
Inget att rapportera
- b) Kassör/Ekonomi**  
Adj. Kassör går igenom balansrapport och resultatrapport.
- c) Tävling**  
Målsättning att anordna tävling i samarbete med andra lokalklubbar i höst.  
Samt att vi väntar på info från de andra klubbarna kring ett lydnadsprojekt och därefter lägga ut på Facebook och fråga om intresset från medlemmars håll.
- d) Tjänstehund**  
Inget att rapportera.

- e) **Agility**  
Inget att rapportera
- f) **RUK/Utställning**  
1 juni arrangerar klubben utställning hittills 3 Anmälda.  
Blomsteraffär i Hjo sponsrar till första placeringar i 6 klasser och blommor till 2 domare.  
Domare för utställningen är Angelita Noonni och Janneke Plomp.
- g) **Fastighet**  
Skicka ut datum för städdag via membersite SMS-funktion.
- h) **Hemsidan**  
Fortsätter att lägga ut på hemsidan när webmaster får material.
- i) **Studiefremjandet/utbildning**  
Caroline från studiefremjandet gick igenom förändringar som sker i organisationen.  
  
Sammankallande i utbildningskommittén vill se över hur våra rutiner ser ut i nuläget och ser förändringar som kan göras främst inom kursverksamheten.  
2 aktiva instruktörer i dagsläget men finns hjälpinstruktörer som målet är att utbilda.  
Förslag på att hyra in instruktörer till bl.a. rally och agility för helkurser.  
Förslag på att låna varandras instruktörer mellan lokalklubbarna.
- j) **Ungdomskommittén**  
Träffar planerade och datum kommer ut på Facebook och hemsidan.  
Tanken är att starta upp någon gång i maj.
- k) **Aktivitetskommittén**  
Inget att rapportera
- l) **Kök/inköp**  
Inget att rapportera

## § 7

### **Den kommande cykelvägen**

Ledamot Stig Bergman kontaktade kommunen för möte tillsammans med ordförande och stadsarkitekten ang. vägbygget.

Det framkom att det inte var en cykelväg, utan en bilväg.

Vi har fått förslagen att dela plan med fotbollsklubben eller att flytta klubben till en annan plats.

Vägbygget är inte prioriterat för kommunen i nuläget men kommer på lång sikt.

Klubben kommer få info rullande vart i processen bygget är och hur planerna ser ut.

På mötet diskuterades att det är just extra viktigt att hålla igång verksamheten och visa att vi har behov av samma utrymme som vi har i nuläget ifall det blir en flytt.

Kommunen skulle då se över en plats som erbjuder samma ytor.

Medlemmar kommer få utskick på sms och mejl gällande vägbygget.

**§ 8****Övriga frågor**

Påminnelse om British motor meet och slöjdmässan att vi söker efter vakter till båda uppdragen.

Diskussion om klubbens dyra elräkningar.

Samman kallande i fastighetskommittén kommer att kontakta kommunen ang. elavtalet och få svar på varför den ligger så högt trots lite aktivitet och ingen värme under vintern som varit.

adj. Kassör skickar underlag till sammankallande i fastighetskommittén inför samtalet.

**§ 9****Mötets avslutades**

20.55

---

Sekreterare:  
Elin Karjalainen

---

ordförande:  
Ewa Harrysson

---

Justerare:  
Joakim Sjöhem

---

Justerare:  
Christina Laage